
230816_Møtereferat til styremøte NHF den 16 Aug 2023 

 
 

Møtereferat til ordinært styremøte i NHF 

Dato: Onsdag, 16. August 2023, kl 20 

Sted: Teamsmøte 

Møtedeltakere: Eystein Holter, Martin Strehl, Øyvind Mikkelsen Nordengen, Jan Hansen Taje 

Frafall: Terje Larsen 

Faste punkter: I. Godkjenne innkalling 

II. Gjennomgang av gjøremål fra forrige møte 

III. Økonomi 

IV. Saksliste + Innmelding av saker til eventuelt 

V. Neste styremøte 

 

I. Godkjenne innkallingen 

Innstilling: Innkalling og saksliste godkjennes 
Styrets vedtak: Som innstillingen 

II. Gjennomgang av gjøremål fra forrige møte: 

III. Økonomi 

a) Saldo bank-kto (DnB): 

 
 

 

Status: 13.08.2023

Kontonummer Kontonavn Valuta Type Disponibelt 

beløp

Kreditt Bokført 

saldo

0530.42.77612 DRIFTSKONTO NOK BEDRIFTSKTO PARTNER 13 949,49 0,00 13 949,49

0539.67.54888 NORDFJELLSTØLENS HYTTEEIERFORE NOK BEDRIFTSKONTO STD 0,00 0,00 0,00

0520.63.32400 NORDFJELLSTØLENS HYTTEEIERFORE NOK PLASSERINGSKONTO 130 000,36 0,00 130 000,36

Sum 143 949,85 0,00 143 949,85
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Transaksjoner: 

Inn:  kr   7.695,- Medlemskontingenter og frivillig bidrag 

UT:  kr        16,50 Bankomkostninger 
  kr      982,50 Tilbakeføring dobbel betalt medlemsavgift 
  kr      971,20 Refusjon utlegg ifm julegløgg 
 

Kontoregulering (Intern overføring fra drifts- til plasseringskonto): kr 70.300,46 

b) Medlemskontingent 2023 – aktuell status 

Per 13.08. har 81 medlemmer betalt medlemskontingent for periode 2022/23.  
65 av dem (80%) har også betalt et frivillig bidrag til løypelaget på til sammen kr 68.753,- 
I tillegg kommer 4 bidrag på totalt kr 4.947,50 som tilhører forrige periode som ble mottatt  
etter slutten av forrige regnskapsperiode 31.07.2022. 
Resterende beløp av bidrag til løypelaget overføres til AKL så snart regnskapet for perioden er 
godkjent av revisor. 

IV. Saksliste + innmelding av saker til eventuelt 

07/21 Høy fart opp veien etter Brattbakken 

Styret mottok en henvendelse fra en hytteeier som informerte om delvis høy fart opp veien 
ovenfor vinterparkeringen. Styret tok kontakt med veilaget og ba om å sette opp skilt. 
Skiltet har nå blitt satt opp i starten av Brattbakken. 

07/23 Strøkasse ved øvre vinterparkering 

Styret har foreslått til veistyret å sette opp en strøkasse som skal plasseres ved øvre 
vinterparkeringen slik at brukere til p-plassen har mulighet til å strø ved behov. 

Aktuell status: 
Veilaget har besluttet å sette opp strøkasse 

09/23 Årsmøte NHF (09.09., kl 15) 

Styret sendte innkallingen til årsmøtet til medlemmene den 02. Juli og publiserte 
innkallingen også på hjemmesiden til Hytteeierforeningen samme dag.  
Styret har ikke mottatt noe forslag til dagsorden fra medlemmene innen fristen (09.08.) 

Styret har 3 forslag til dagsorden: 

1. Grunneieren stiller på årsmøtet for svare medlemmene på spørsmål i forbindelse med 
pågående rettsak om vinterbrøyting. 

2. Forslag til vedtak: Valg av valgkomite 

Punkt F5 av vedtektene nevner valg av 3 medlemmer til valgkomiteen.  
Aktuell praksis er å velge alle 3 medlemmene for en periode for 2 år. 

Styret foreslår å dele opp valget av disse medlemmene på to årsmøter for å sikre 
kontinuitet i valgkomiteen, dvs. to medlemmer skal velges et år (for en periode på 2 år) 
og tredje medlemmet velges året deretter (for en periode på 2 år).  
Dersom medlemmene støtter forslaget er det en kandidat til valgkomiteen som velges i 
år for en periode på kun et år. 

https://hytteeierforeningen-nhf.com/NHF/%C3%85rsm%C3%B8ter/%C3%85rsm%C3%B8te%202023/Innkalling%20til%20%C3%85rsm%C3%B8te%20NHF%202023.pdf
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10/23 Løypelag: Kjøp av ny preppemaskin – Bli med på spleisen! 

Løypelaget (AKL) er nødt til å bytte ut den eldste maskinen og har besluttet å kjøpe en 
nyere og brukt preppemaskin som koster ca. 2 mill kroner. 
AKL oppfordrer alle brukere av løypenettet om å bli med på spleisen ved å betale 500 kr 
eller mer per hytte. Bidragene vil bli brukt for å redusere låneopptaket og vil føre til bedre 
økonomi til å lage gode skiløyper de kommende sesongene. 
 
Betalingen kan gjøres ved å vipse ønsket beløp til VIPPS nr #81241, velg «ny 
preppemaskin». 

Les hele meldingen fra Løypelaget på hjemmesiden til AKL her. 

11/23 Utvidet mulighet for sortering av avfall (også plast f.e.) 

Styret har undersøkt mulighet for utvidet sortering av avfall (også plast f.e.). 
Valdres kommune (renovasjonsavd.) har nå vedtatt at det skal være søppelsortering  
på alle hyttefelter i Valdres med sortering av plast og mat/organisk avfall. 
Grunneier har gitt samtykket til kommunen allerede.  
Containere skal plasseres lenger inn på feltet ila høsten. 

V. Neste styremøte 

Avtales etter gjennomført årsmøtet 

https://www.loypelaget.no/nyheter/kjoep-av-ny-preppemaskin-bli-med-paa-spleisen/

